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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 6. PROSINCE 2018 

 

přítomni 

dle prezenční listiny – Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., Ing. Matyáš Orsák, Ph.D., prof. Ing. Svatopluk Matula, CSc., Ing. 
Vítězslava Pešková, Ph.D., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Bc. Václav Silovský, doc. Ing. Jiří Vojar, Ph.D., Ing. Zdeněk 
Keken, Ph.D., Tereza Kadeřábková, prof. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., prof. Dr. Ing. František Kumhála, Ing. Zdeněk 
Votruba, Ph.D., Tomáš Orgoň, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ing. Irena Benešová, Ph.D., Bc. Radek Martiník, doc. Ing. 
Zbyněk Polesný, Ph.D., Bc. Iva Bernáthová, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Jakub Erler 
 

Ing. Jana Vohralíková, Ing. Iva Hrabánková, Ph.D. 

omluveni: Ing. Kamil Kraus, Ing. Jiří Velechovský, Ing. Radim Löwe, doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., Ing. Lukáš Gábor, 
Bc. Marek Vyjdák, prof. Ing. Ladislav Kokoška, Ph.D., Ing. Petra Šánová, Ph.D., Ing. Radim Kotrba, Ph.D., Tomáš 
Orgoň 

příchod: 10:24 : Ing. Radim Kotrba, Ph.D., 10:33: Tomáš Orgoň 

 

program 

 

 Ing. Votruba zahájil zasedání AS ČZU, přivítal přítomné členy AS ČZU a hosty a představil novou členku  
AS ČZU Bc. Ivu Bernáthovou 
 

Kontrola zápisu 

 předseda AS ČZU vyzval k hlasování ke schválení zápisu z minulého zasedání AS ČZU 
pro: 20; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 

1.      Kontrola zápisu  

2. 
    
    Výsledek hlasování per rollam – delegace zástupce do SK RVŠ 
 

 
3.            Výsledek lasování per rollam – delegace náhradníka zástupce do SK RVŠ 
 

4. Výsledek hlasování per rollam – přijímací řízení pro akademický rok 2019/2020 na IVP ČZU v  
                v Praze 

5.            Výsledek hlasování per rollam – navýšení prostředků rozpočtu ČZU pro oblast mzdové politiky  
                2018 (změna rozpočtu) 

6.            Volba předsedy AS ČZU 

7.            Různé 
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Výsledek hlasování per rollam – delegace zástupce do SK RVŠ 

 předseda AS ČZU informoval přítomné členy AS ČZU o výsledku hlasování per rollam ze dne 24. 10. 
2018 

 v diskuzi vystoupili: Ing. Mikšík 
 

Výsledek lasování per rollam – delegace náhradníka zástupce do SK RVŠ 

 předseda AS ČZU informoval přítomné členy AS ČZU o výsledku hlasování per rollam ze dne 25. 10. 
2018 
v diskuzi vystoupili: Ing. Mikšík 
 

Výsledek hlasování per rollam – přijímací řízení pro akademický rok 2019/2020 
na IVP ČZU v Praze  

 předseda AS ČZU informoval přítomné členy AS ČZU o výsledku hlasování per rollam ze dne 13. 11. 
2018 
v diskuzi vystoupili: -- 
 
 

Výsledek hlasování per rollam – navýšení prostředků rozpočtu ČZU pro oblast 
mzdové politiky 2018 (změna rozpočtu) 

 předseda AS ČZU informoval přítomné členy AS ČZU o výsledku hlasování per rollam ze dne 20. 11. 
2018 
v diskuzi vystoupili: -- 
 

Volba předsedy AS ČZU  

 předseda AS ČZU informoval, že je třeba dovolit člena volební komise. Navrženi byli: Bc. Iva Bernáthové 
- přijímá 
pro: 19; proti: 0; zdržel se: 1 

 > AS ČZU ZVOLIL ČLENEM VOLEBNÍ KOMISE BC. IVU BERNÁTHOVOU 
 

 Ing. Votruba předal slovo předsedovi volební komise Ing. Mikšíkovi 

 Ing. Mikšík zahájil volbu předsedy AS ČZU a vyzval členy AS ČZU k nominování kandidátů na předsedu 
AS ČZU. Navrženi byli: Ing. Radim Kotrba, Ph.D. – nepřijímá 

Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D. - nepřijímá 
  Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D – nepřijímá 
  prof. Ing. Svatopluk Matula, CSs. - nepřijímá 

  Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D. - přijímá 
                                 

 

 Výsledky 1. kola volby předsedy AS ČZU: 
Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D. 

                   pro: 21; proti: 0; zdržel se:1  

 > AS ČZU ZVOLIL PŘEDSEDOU AS ČZU ING. ZDEŇKA VOTRUBU, PH.D. 
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Různé 

 kvestorka se vyjádřila k problému s kouřením v areálu ČZU. V případě odstranění popelníků z košů, 
zmínila zkušenosti ostatních univerzit, kdy došlo k nárůstu výjezdů hasičů do areálu, z důvodu 
vhazování nedopalků přímo do košů nebo kolem něj. Dále upozornila, že neexistuje vymahatelnost při 
nerespektování nekuřáckého prostředí, pouze možnost upozornění. Kvestorka přislíbila rozeslání 
informačního emailu o respektování nekuřáckého prostředí na ČZU. 
 

 Mgr. Michálek požádal o rychlejší řešení či upravení pravidel nákupu počítačů, vylepšení podmínek 
dodání a parametrů. 

 kvestorka se vyjádřila k požadavku Mgr. Michálka, sdělila možnost zasílat žádosti o výjimky. Dále 
informovala o rámcové smlouvě, která končí na jaře příštího roku a nová soutěž se již připravuje. 
 

 Ing. Benešová vznesla dotaz na paní kvestorku, ohledně přítomnosti bezdomovců v areálu, kvestorka 
sdělila, že pohyb bezdomovců je monitorováni, ale nelze přístupu zamezit. 
 

 Ing. Benešová se dotazovala v jakém stavu je realizace přechodu pro chodce před vstupem do areálu 
ČZU. Kvestorka sdělila, že v současné chvíli je vše v oficiálním schvalovacím řízení a předpokládá 
realizaci přechodu do konce tohoto roku. 
 

 prof. Matula upozornil na problém s fungováním bezpečnostních složek v areálech univerzit. Kvestorka 
informovala o zpracování právního rozboru, který říká že, pojem „Akademická půda“ a zákaz vstupu 
policie padl. Tento dokument byl zaslaná na Městskou polici. 
 

 předseda AS ČZU informoval o podrobné zprávě vnitřního auditora k vnitřním dokumentům. Zpráva 
není úplně pozitivní. Nejlépe hodnocena PEF, na FAPPZ připomínkovány dva dokumenty, doporučené 
k úpravě, vážné chyby na TF. Ostatní fakulty v analýze. 
 

 předseda AS ČZU informoval o zřízení nového portálu „zasedani.czu.cz“. Přístup pro všechny 
zaměstnance a studenty. Veškeré dokumenty zůstávají vloženy po dobu 3 let. Historické dokumenty 
zůstávají nadále na intranetu. Veškeré postřehy či nefunkčnosti posílat přímo na předsedu AS. 
 

 Nominování studentů do Knihovní rady SIC.  
Navrženi byli:  Tereza Kadeřábková - přijímá, Bc. Radek Martiník – přijímá 
pro: 18; proti:0; zdržel se: 2 

 > AS ČZU ZVOLIL ZÁSTUPCE DO KNIHOVNÍ RADY SIC TEREZU KADEŘÁBKOVOU A BC. RADKA MARTINÍKA  
 

 kancléřka informovala o druhém zasedání Knihovní rady SIC, která se bude konat v příštím týdnu a 
zároveň požádala nově zvolené zástupce o jejich účast. 
 

 předseda AS ČZU informoval o pondělní schůzce, na které bude projednávána Metodika rozdělování  
rozpočtu. Kancléřka podrobněji představila obsah a zodpověděla dotazy k pondělní schůzce. 
 

 předseda AS ČZU všeobecně informoval o zákonu o střetu zájmu.  
 

 předseda AS ČZU a Ing. Mikšík seznámil s průběhem schůzky předsedů  akademických senátů ostatních 
univerzit 
 

 kancléřka omluvila nepřítomnost prorektora Remeše a v jeho pověření podrobně představila výsledky  
institucionální akreditaci.  

 v diskuzi vystoupili: Ing. Benešová, Mgr. Michálek, Ing. Orsák, prof. Matula 
 

 kancléřka informovala o změně ve vedení Odboru marketingu, ke které došlo od 1. 12.2018. Novým 
ředitelem je Ing. Jakub Kleindienst. Dále sdělila, že se zvažuje  přejmenování a to na Odbor pro vnější 
vztahy a marketing bude jedním z oddělení tohoto odboru. 
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 v diskuzi vystoupili: Ing. Benešová 

 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast.  

 

  ING. ZDENĚK VOTRUBA, PH. D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


